

Voting results of the Ordinary General Assembly Meeting (first meeting) which was held at 8:00pm on Wednesday evening 1445/20/12 AH - 2024/26/6 AD in the city of Riyadh – via modern technology means. نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة العادية (الاجتماع الاول) والتي انعقدت في تمام الساعة 8:00 م مساء يوم الاربعاء الموافق 1445/12/20 مدينة الرياض عن طريق وسائل التقنية الحديثة.



| Voting Results | نتائج التصويت |
|---|--|
| The Board of Directors' report for the fiscal year ending on 31 December 2023, was reviewed and discussed. | تم الاطلاع على تقرير مجلس الإدارة للعام المالي المنتهي في 31 ديسمبر 2023 م ومناقشته. |
| The Financial Statements for the fiscal year ending on 31 December 2023, were reviewed and discussed. | تم الاطلاع على القوائم المالية عن العام المالي المنتهي في 31 ديسمبر 2023 م ومناقشتها. |
| Approval of the Auditor's Report for the fiscal year ending on 31 December 2023, after discussion. | الموافقة على تقرير مراجع حسابات الشركة عن العام المالي المنتهي في 31 ديسمبر 2023م بعد مناقشته. |
| Approval of the Board of Directors' recommendation not to distribute dividends for the fiscal year ending on 31 December 2023. | الموافقة على توصية مجلس الادارة بعدم توزيع الارباح عن العام المالي المنتهي في 31 ديسمبر 2023م. |
| Approval on absolving the members of the Board of Directors for the fiscal year ending on 31 December 2023. | الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس الادارة عن العام المالي المنتهي في 31 ديسمبر 2023م. |
| Approval of the appointment of Ernst & Young (EY) as external auditors of the Company from among the candidates based on the recommendation of the Audit Committee to examine, review and audit the financial statements for the for Q2 & Q3 and the annual financial statements for the fiscal year of 2024, as well as the Q1 of the fiscal year 2025, with fees of 4,647,000 SAR. | الموافقة على تعيين شركة ارنست اند يونغ (EY) كمراجع خارجي حسابات الشركة من بين المرشحين بناءً على توصية لجنة المراجعة وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية الأولية للربع الثاني والثالث والقوائم المالية السنوية للعام المالي 2024م والربع الأول من العام المالي 2025م بأتعاب وقدرها 4,647,000 ريال سعودي |
| Approval to authorize the Board of Directors to delegate the authority of the Ordinary General Assembly to authorize the license mentioned in paragraph (1) of Article (27) of the Companies Law for a period of one year from the date of approval of the Ordinary General Assembly, or until the end of the term of the authorized Board of Directors, whichever occurs earlier, in accordance with the conditions stipulated in the Companies Law and its implementing regulations applicable to listed joint-stock companies. | الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بصلاحية الجمعية العامة العادية بالترخيص الوارد في الفقرة الجمعية المادة السابعة والعشرين من نظام الشركات، وذلك لمدة عام من تاريخ موافقة الجمعية العامة أو حتى نهاية دورة مجلس الإدارة المفوض أيهما أسبق، وفقاً للشروط الواردة في اللائحة التنفيذية لنظام الشركات المساهمة المدرجة. |



Approval on the contracts and agreements concluded between MBC Group Company and Middle East News Company, which consist of administrative services, and in which the Chairman of the Board of Directors, Waleed Ibrahim Abdulaziz Al Ibrahim, has an indirect interest. The total revenue from the contracts and agreements realized by MBC Group since the establishment of the company to 31 December 2024, amounts to fifty-one million, five hundred and thirteen thousand Saudi Riyals (51,513,000 SAR) according to prevailing commercial terms and without any preferential conditions.

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة مجموعة إم بي سي وشركة ميدل إيست نيوز، والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها وهي عبارة عن تقديم خدمات إدارية وتبلغ القيمة الإجمالية للإيرادات عن الأعمال والعقود التي حققتها مجموعة إم بي سي خلال الفترة منذ تاريخ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ واحد وخمسين مليون وخمس مئة وثلاثة عشر ألف ريال سعودي (مبلغ 51,513 ألف ريال سعودي) وفقاً للشروط التجارية السائدة ودون أي شروط تفضيلية.

Approval on the advertising services agreement between MBC Media Solutions Company (Subsidiary Company), Middle East News Company, and Al Arabiya Network Company, in which the Chairman of the Board of Directors, Waleed Ibrahim Abdulaziz Al Ibrahim, has an indirect interest, and it is a contract for advertising services provision. The total revenue generated by MBC Media Solutions Company since the establishment of the company, to 31 December 2024, amounts to two million nine hundred and twenty-nine thousand Saudi Riyals (2,929,000 SAR) according to the prevailing commercial terms, without any preferential terms.

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين شركة إم بي سي ميديا سوليوشنز (شركة تابعة) وشركة ميدل إيست نيوز وشركة العربية نتورك والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها ،وهي عبارة عن اتفاقية تقديم خدمات دعائية وتبلغ القيمة الاجمالية للإيرادات عن الاعمال والعقود التي حققتها شركه إم بي سي ميديا سوليوشنز خلال الفترة منذ تاريخ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ اثنان مليون و تسع مئة وتسعة وعشرين ألف ريال سعودي (مبلغ 2,929 ألف ريال سعودي)، وفقاً للشروط التجارية السائدة، ودون أي شروط تفضيلية.

Approval on the agreement for granting advertising airtime between MBC Media Solutions Company (Subsidiary Company) and Middle East News Company, in which the Chairman of the Board of Directors, Waleed Ibrahim Abdulaziz Al Ibrahim, has an indirect interest, and it is a contract for granting airtime for advertising. The total cost incurred by MBC Media Solutions Company since the establishment of the company, to 31 December 2024, amounts to twenty-six million and nine hundred and thirty thousand Saudi Riyals (26,930,000 SAR) according to the prevailing commercial terms, without any preferential terms.

10

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين شركة إم بي سي ميديا سوليوشتر (شركة تابعة) وشركة ميدل إيست نيوز والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها وهي عبارة عن اتفاقية منح وقت بث دعائي ، وتبلغ قيمة التكلفة التي تكبدتها شركة إم بي سي ميديا سوليشونز خلال الفترة منذ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ ستة وعشرين مليون وتسعة مئة وثلاثين ألف ريال سعودي (مبلغ وتسعة مئة وثلاثين ألف ريال سعودي (مبلغ السائدة، ودون أي شروط تفضيلية.



12

13

Approval on the transactions and agreements between MBC Group Company and Al Arabiya Network Company, which involve the purchase of news programs and visual content, in which the Chairman of the Board of Directors, Waleed Ibrahim Abdulaziz Al Ibrahim, has an indirect interest. The total cost incurred by MBC Group since the establishment of the company, to 31 December 2024, amounts to nine hundred thirty-eight thousand Saudi Riyals (938,000 SAR) according to prevailing commercial terms and without any preferential conditions.

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة مجموعة إم بي سي و شركة العربية نتورك، والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها وهي عبارة عن شراء برامج إخبارية ومحتوى مرئي، وتبلغ قيمة التكلفة التي تكبدتها مجموعة إم بي سي خلال الفترة منذ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ تسع مئة وثمانية وثلاثين ألف ريال سعودي (مبلغ عسع ألف ريال سعودي)، وفقاً للشروط التجارية السائدة، ودون أي شروط تفضيلية.

Approval on the transactions and agreements concluded between MBC Group Company and MBC Game Studios Company, in which the Chairman of the Board of Directors, Waleed Ibrahim Abdulaziz Al Ibrahim, has an indirect interest. The total revenue generated by MBC Group since the establishment of the company, to 31 December 2024, amounts to two million sixty thousand Saudi Riyals (2,060,000 SAR) according to prevailing commercial terms and without any preferential conditions.

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة مجموعة إم بي سي وشركة إم بي سي قيم ستوديو، والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن خدمات ادارية وتبلغ القيمة الإجمالية للإبرادات التي حققتها مجموعة إم بي سي منذ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ مليونان وستون ألف ريال سعودي (مبلغ 2,060 ألف ريال سعودي)، وفقاً للشروط التجارية السائدة، ودون أي شروط تضيلية.

Approval of the transactions and agreements between MBC Group Company and ARA International Production Company, which are media, production, and administrative services, and in which the Chairman of the Board of Directors, Waleed Ibrahim Abdulaziz Al Ibrahim, has an indirect interest. The total revenue from the contracts and agreements realized by the Group since the establishment of the company, to 31 December 2024, amounts to nine million two hundred twentynine thousand Saudi Riyals (SAR 9,229,000) according to prevailing commercial terms and without any preferential conditions.

الموافقة علي الأعمال والعقود التي تمت بين شركة مجموعة إم بي سي وشركة آرا الدولية للإنتاج الفني، والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن خدمات إعلامية وإنتاجية وإدارية، وتبلغ القيمة الإجمالية للإيرادات عن الأعمال والعقود التي حققتها المجموعة خلال الفترة منذ تأسيس الشركة إلى ٣١ ديسمبر ٣٠٠٣م مبلغ تسعة ملايين ومئتان وتسعة وعشرين ألف ريال سعودي (مبلغ ٩,٢٢٩ ألف ريال سعودي) وفقاً للشروط التجارية السائدة، ودون أي شروط تفضيلية.



15

16

Approval on the transactions and agreements between MBC Group Company and ARA International Production Company, which consist of production services, and in which the Chairman of the Board of Directors, Waleed Ibrahim Abdulaziz Al Ibrahim, has an indirect interest. The total incurred cost by the Group for the contracts and agreements Group since the establishment of the company, to 31 December 2024, amounts to Ten million six hundred ninety-seven thousand Saudi Riyals (10,697,000 SAR) according to prevailing commercial terms and without any preferential conditions.

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة مجموعة إم بي سي وشركة آرا الدولية للإنتاج الفني والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن خدمات إنتاجية، وتبلغ القيمة الإجمالية للتكاليف التي تكبدتها المجموعة عن الأعمال والعقود خلال الفترة منذ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ عشرة ملايين وستة مئة وسبعة وتسعين ألف ريال سعودي (مبلغ 10,697 ألف ريال سعودي)، وفقاً للشروط التجارية السائدة، ودون أي شروط تفضيلية.

Approval on the transactions and agreements between MBC Group Company and AlSadaf for Sonic & Visual Production Company, in which the Chairman of the Board of Directors, Waleed Ibrahim Abdulaziz Al Ibrahim, has an indirect interest, these activities involve a talent training services contract. The total costs incurred by the Group since the establishment of the company, to 31 December 2024, amounts to one million eight hundred eighty-eight thousand Saudi Riyals (1,888,000 SAR) according to prevailing commercial terms and without any preferential conditions.

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين شركة مجموعة إم بي سي وشركة الصدف للإنتاج الصوتي والسمعي والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عقد خدمات تدريب مواهب، وتبلغ قيمة التكاليف التي تكبدتها المجموعة خلال الفترة منذ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ مليون تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ مليون وثمانية وثمانين ألف ريال سعودي (مبلغ السائدة، ودون أى شروط تفضيلية.

Approval on the transactions and agreements between MBC Group Company and AlSadaf for Sonic & Visual Production Company, in which the Chairman of the Board of Directors, Waleed Ibrahim Abdulaziz Al Ibrahim, has an indirect interest, and it is a contract for the acquisition of purchased programs and received content. The total incurred cost by the Group for the contracts and agreements since the establishment of the company, to 31 December 2024, amounts to ninety million seven hundred thousand Saudi Riyals (90,700,000 SAR) according to prevailing commercial terms and without any preferential conditions.

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة مجموعة إم بي سي وشركة الصدف للإنتاج الصوتي والسمعي البصري والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها وهي عبارة عن مشتريات برامج ومحتوى مستلمة، وتبلغ إجمالي قيمة التكاليف التي تكبدتها المجموعة عن الأعمال والعقود خلال الفترة منذ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م الفترة منذ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ تسعين مليون وسبع مئة ألف ريال سعودي (مبلغ 90,700 ألف ريال سعودي)، وفقاً للشروط التجارية السائدة، ودون أي شروط تفضيلية .